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           HESLO PRO TENTO ROK : MIRACLES THROUGH SERVICE  - SLUŽBAMI K ZÁZRAKŮM 
 

    Milé lvice, milí lvové! 
 
 
Ačkoliv je Únor sice nejkratším měsícem v roce,  
na  společenské události byl velice bohatý. 
Vrcholila plesová sezóna,  někteří lvi se vrhali 
na lyže, někteří  na dlouhé cesty po světě a několik 
se jich vyhřívalo doma u kamen, kde bylo také 
příjemně, zejména při sněhové nadílce, které jsme 
si letos užili dosyta.  Ale dost jich bylo také  zapřa-
ženo do klubového života, protože  se již připra-
vujeme na  důležité období – lionské volby  
2009-2010. Začnu tedy slavnostními akcemi.  
Letošní sezóna byla na plesy obzvláště bohatá. 
Téměř polovina klubů  se podílela na jejich  přípra-
vách  a všichni byli spokojeni, pořadatelé, hosté i 
řada známých umělců. Úroveň našich plesů stále 
roste. Navštívila jsem ples v Nitře společně 
s 1.VDG Jurajem Schwarzem – byl to opravdu 
jedinečný zážitek, krásná plesová atmosféra, 
všichni mají k sobě blízko,  jsou srdeční a umí se 
perfektně pobavit. Lioni jsou v Nitře uznávaní a 
všem blízcí. 

  
Krásné ženy ve společnosti T. Bučeka, pana Novosedlíka           
         J. Schwarze a dalších lionů na plese v Nitře 
 
O týden později se uskutečnil v hotelu Polana 
v Brusně poblíž Banské Bystrice  celodistrikt-
ní ples – EUROLIONS PLES šesti klubů ban-
ského regionu. Byl to opravdu velký 
reprezentační ples ve všech prostorách nově zre-

konstruovaného hotelu.  Lioni zaplnili všechny pro-
story, 220 nadšených účastníků zpočátku velice 
důstojných  se přeměnilo při tanečních kreacích 
pěti hudebních skupin v opravdové lvy salonu.  

                      
Ozdobou plesu byla také naše první žena   

   guvernérka D 122- PDG Daniela Vojtušová  
 
Večer konferovala půvabná Zdena Studénko-
vá, společně s členem GMT Tiborem Bučekem 
jsme předali 10 lvům a lvicím ocenění Ala Brande-
la. 
Krásný večer skončil ráno s cimbálovou  kapelou a 
ještě  se mohlo pokračovat dále.  Banský region  
má náročné podmínky, proto jeho  lidé vydrží  
opravdu vše – takže  oslavy na výbornou. Díky 
za důstojný rámec, který jste všichni distriktnímu 
plesu dali, poděkování patří zejména Palovi 
Beskydiarovi jeho milé manželce Monice. Oba 
umí připravit  opravdová překvapení. 
  
Jak jsem již  uvedla, náš distrikt se začíná při-
pravovat na další lionský rok. Zvažují se jména 
kandidátů  na všechny úřady v klubech. Je to veli-
ce důležité období, protože všichni máme zájem, 
aby v čele našich klubů byli lidé čestní, lidé podpo-
rující rozmach lionských myšlenek,  upevňující lví 
solidaritu nejen v klubech, ale i na vyšších lvích 
postech a dovedou pomoci na vhodných místech 
svého města či regionu. Naši lvi a lvice  přivádí  
mezi sebe zajímavé osobnosti, které  často výraz-
ně  změní  život klubu. Přeji Vám, abyste  měli 
ve volbě svých představitelů šťastnou ruku.  
Ještě termíny – volební schůzky nejdéle  do 
15.4.2009 a důležité hlášení o volbě PU 101 
do 31.5.2009. 
 
Také se s Vám musím sdělit rozhodnutí nominační 
schůzky, kterou svolal PDG Tomáš Ryba 21.2.2009. 
Na této schůzce byl nominován do funkce guver-
néra distriktu 2009-2010 Juraj Schwarz. Známe 
ho všichni jako správného  liona, který se úspěšně  
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podílel na mnohých akcích v rámci celého distriktu.  
Jeho nominaci ještě schvaluje mezinárodní rada  
prezidentů, protože stále ještě jsme provizorní di-
strikt. Víme, že naše rozhodnutí je správné a 
bude zajištěno kontinuální pokračování  lví ces-
ty našeho distriktu. 
 
Distrikt 122 vešel  také do lionských dějin v únoru 
2009 tím, že byl v Praze uspořádán Mezinárodní 
seminář  pro vyšší lionské funkcionáře – Senior 
Leader Membership Institut.  Výběrem hotelu, 
zajištěním veškerých  potřeb a dokonalého zá-
zemí byl pověřen Oldřich Choděra. Chci mu tímto 
veřejně poděkovat, že se svého úkolu ujal skvěle,  
100 účastníků z mnoha zemí světa bylo spoko-
jeno. Navštívili jsme je  21.2.2009 v hotelu IRIS  
společně s Tiborem Bučekem, Jurajem Schwarzem, 
Janou Kovářovou a Yvette Ševčíkovou. Bylo to milé 
setkání jak pro nás, tak i pro  účastníku semináře. 
Školení probíhalo ve dvou hlavních skupinách – ang-
lické a  německé. Všichni byli zvědavi  na  náš di-
strikt, jeho velikost a  soužití  lionů, naše akce a  
mezinárodní kontakty, které udržujeme. Potěšil nás 
jejich upřímný lionský obdiv a obdiv  Praze, 
která se jim líbí. K dotazu, proč není mezi nimi 
žádný náš účastník, jsem odpověděla, že  určitě  
účast bude v dalším kursu v jiné zemi. Připravujte 
se, je to důležité, zejména pro  liony v distriktních 
pozicích! 
 
Naší chloubou  současnou i budoucí je Lion-
ské oftalmologické  edukační centrum při FN 
KV Praha. Je to ideální  příklad lionské meziná-
rodní pomoci. 3.2.2009 zasedal poprvé  správní 
výbor, dořešil otázky vybavení a  zahájil práce na 
programu propagace tak, aby byly dobře prováze-
né – FN  a LCI. Jednání bylo velice vstřícné, mož-
nost  dovybavení  ještě byla konzultována 
s přednostkou Oční kliniky FN Plzeň doc. Říčařo-
vou. Jsem velice ráda,  že ředitel FN MUDr. Ze-
man a jeho kolegové  mají opravdový zájem o  
dobrou spolupráci s liony. Bylo stanoveno další 
datum schůzky a velice zajímavý program.  
     

 
 
  Správní výbor LOEC - uprostřed nám. Votava, DG Jana   
Flanderová, ředitel dr. Marek, přednosta  prof. Kuchyňka, 
ing. Bedrníček LC  Praha Hartig 

 
Následující den jsem se vydala do Sokolova, kde 
měl v nemocnici výjezdní zasedání LC Karlovy 
Vary. Tento klub má  svoji činnost  vtipně  pro-
myšlenou, dlouhodobě  pečlivě rozvrženou a orga-

nizačně bezvadně zvládnutou. Pánové svůj klub a 
své klubové akce milují a dokonale se v nich vyží-
vají. Byla jsem zvědavá  na vyšetřovací přístroj 
detekce vad šilhavosti,  na který přispěli dět-
ské klinice 300 tis. Kč. Ještě více mne zaujal 
projekt obč. sdružení  Prima Vizus „Koukají na 
nás správně?“ Díky podpoře LC Karlovy Vary 
(nejen finanční)  bylo vyšetřeno 7000 dětí ve 
věku 3 let a bylo zjištěno, že 6 % dětí má poru-
chy zraku, které jsou v tomto věku odstrani-
telné. Nelze je však odstranit třeba ve věku 6 let, 
kdy probíhají standardní prohlídky. Kluby budou 
informovány o tomto projektu podrobně, protože 
uvažujeme o tom, stát se sponzory tohoto  projek-
tu celorepublikově. Je to velká příležitost, jak jed-
noduše a úspěšně  pomoci  naší  mladé generaci.  
 

 
   Členové LC Karlovy Vary a DG Jana Flanderová  
 

  
  Kabinet zasedal 21. 2.2009 v Paláci Austria   

v Praze (zápis bude zveřejněn na webu).  
 
 
Vážení přátelé,  příští list guvernéra bude již 
v jarním rouchu. Přeji Vám krásné dny a těším se 
na Vaše odezvy.  
 
Nezapomeňte na  příspěvky do bulletinu – 
termín 6.3.2009 na sekretariát. office@lions-
clubs.info 
 
Informace do webu zasílejte na e-mail: 
schwarz@mps-system.sk 
 

 
Vaše Jana Flanderová 

 
 


